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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2014. november 4-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 
megtartott üléséről. 

 
Jelen voltak: , Haddad Richárd, Dr. Hartmann Bálint, Kovács András, Bánhegyesi Attila, Dr. 
Kádár Péter, Nagy János, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, 
Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső Elnökségi tagok, továbbá Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna, Balázs Péter, Tóth Péterné, Günthner Attila állandó meghívottak. 
Kimentette magát: Béres József, Vinkovits András, Kovács László, Görgey Péter, Veisz 
Imre, Divényi Dániel 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. A tagdíjfizetések helyzete 
megnyugtatóan alakult a szeptemberi állapothoz képest. Mai állás szerint a tagdíjbefizetések 
a 25% tagdíjemeléssel egyenes arányban emelkedtek, így tartottuk az előző évi szintet. Az 
Elektrotechnikai Alapítvány megszüntetési kérdéseinek tisztázása érdekében egy ad-hoc 
munkabizottságot hozunk létre. Tagok: Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Béres József, Haddad 
Richárd, , Kovács András, Kovács Ernő, Vinkovits András, Günthner Attila. 

Második napirendi pontként Haddad Richárd az OET programjának véglegesítésével és 
az OET vándorkupa átvevőjének megvitatásával kapcsolatban foglalta össze a 
rendelkezésre álló dokumentumokat, információkat. Az írásban is kiküldött OET program 
tervezettel kapcsolatban kiemelte, hogy sok kiscsoportos munka lesz. A régióvezetők is 
kapnak feladatokat annak érdekében, hogy az OET-en ne egyirányú kommunikáció legyen, 
hanem azonnal kapjunk visszacsatolást a szervezetektől. A régiók feladatvállalásával 
kapcsolatban Tóth József kiemelte, hogy fontos megnyerni a területi szervezeteket, miért jó 
nekik a stratégia, milyen lehetőségeket látnak benne. Az OET Vándorkupát előzetes 
egyeztetések alapján a DÉDUKÓ veszi át. Az Egyesületi Elnökség 30/2014 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta az OET programot és az OET Vándorkupa 
átvevőjének a DÉDUKÓ szervezetet. 

Harmadik napirendi pontként Günthner Attila a 2014. harmadik negyedévi gazdasági 
beszámolóval kapcsolatban elmondta, hogy a 2015-2017 évi tervet, a várható és tény 
eredményeket a korábbi elhatározásoknak megfelelően minden szervezet egy web alapú 
központosított rendszerben készíti el. Jelenleg a rendszer éles főpróbája zajlik, most jönnek 
ki a gyakorlat alapján megtapasztalható hibák. Ez az oka annak, hogy az Egyesületi 
Elnökségi ülés időpontjára nem készült el a 3. negyedévi beszámoló. November 7-én 
ülésezik a Gazdasági Bizottság. A háromnegyed évi eredményt Itt mindenképp elemezzük 
és kritikus helyzet esetén azonnal értesítjük az Elnökséget. Orlay Imre és Rubint Dezső 
jelezték a rendszer működésével kapcsolatos észrevételeiket, amelyet az Iroda felül fog 
vizsgálni. 

Negyedik napirendi pontként a Stratégiai kiemelt feladatainak teljesítéséről tartottak 
beszámolót a projektek szponzorai: 

• Orlay Imre a Mentor program előrehaladásáról számolt be. Szervezeteink 30 iskolával 
vették fel a személyes kapcsolatot és 60 mentort illetve témakört jelöltek meg a leendő 
Mentoráltak számára. Ez mindenképpen szép eredmény, de még mindig van olyan 
szervezet, aki nem küldött adatokat. Ezen szervezetek minél előbb pótolják feladataikat. 
A meglévő adatok alapján felvesszük a kapcsolatot a felsőoktatási intézményekkel és 
megnyitjuk feléjük a lehetséges diplomaterv és szakdolgozat témákat, amikhez 
mentorokat is biztosítunk. 

• Haddad Richárd az Energiatudatos szemlélet otthon projekt helyzetéről adott 
tájékoztatót. Az ígért írásos előterjesztés nincs abban az állapotban, hogy az Elnökség 
elé terjeszthessék. Alapvető dolgokat kell még tisztázni a projekttel kapcsolatban, 
amelyre az OET kiváló alkalom lesz. Azt követően készítik el az Elnökségi előterjesztést. 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 2 

• Dr. Hartmann Bálint a szolgáltatás menü projekt újabb eredményeit foglalta össze: 
Elkészült a MEE bemutató prezentáció, amely a honlapról letölthető. Várjuk az 
észrevételeket és kérjük a prezentáció használatát a MEE-t bemutató előadások tartása 
esetén. A kommunikációs kézikönyv az OET-ig készül el. A MEE Kommunikációs 
csatornáival kapcsolatban 3-4 visszajelzés érkezett, amelyeket figyelembe vettük és 
beépítettük. 

Ötödik napirendi pontként Günthner Attila a MEE 2015. évi programjának és az Elnökség 
munkatervének előkészítésével kapcsolatban röviden egészítette ki az írásban megküldött 
dokumentumokat. Mindkét tervet a december 16-i ülésen kell véglegesíteni. Fontos, hogy 
addig minden szervezet küldje meg 2015. évre tervezett programjaikat a mee@mee.hu email 
címre annak érdekében, hogy a honlapon lévő eseménynaptár és az Elektrotechnika havi 
program és tájékoztatója minél gazdagabb lehessen. El kell addig döntenünk, hogy a 
Küldöttgyűlés időpontja péntek vagy szombat legyen. A Vándorgyűlés időpontja és helyszíne 
már fixálódott. A szervezés előrehaladása érdekében fontos, hogy az évzáró Egyesületi 
Elnökségi ülésen megválasszuk a Vándorgyűlés Szervező Bizottság tagjait. Az új 
delegálásokat november 20-ig kell a szervezeteknek megküldeni a lepp@mee.hu e-mail 
címre. Nagy János jelezte a Közvilágítási Ankét időpontját, amely 2015-ben május 14-15-re 
esik. Ennek függvényében a MEE Küldöttgyűlését május 16-án kell megszervezni. 

Hatodik napirendi pontként Kovács András a Díjbizottságok tagösszetételének 
felülvizsgálatával kapcsolatos tennivalókat ismertette. Felhívta a figyelmet arra, hogy a 
díjbizottságok taglétszáma nem minden esetben egyezik a díjszabályzatban előírt 
létszámmal. Ezt figyelembe véve kell új tagokat delegálni illetve megerősíteni a korábbi 
tagokat. Annak érdekében, hogy a díjszabályzatnak teljes mértékben megfeleljünk, a 
következő Elnökségi ülésig az új delegálásokat figyelembe véve készít egy rotációs 
javaslatot, ami hosszútávon alkalmazható lesz. Fontos lenne a TaR-ban rögzíteni, hogy ki 
mióta tagja az adott bizottságnak. A delegálásokat minden érintett szervezetnek november 
20-ig kell megküldeni a mee@mee.hu e-mail címre.   

Hatodik napirendi pontként Günthner Attila ismertette az „MVM Energetikai Nemzeti Díj 
2014” felhívást, kiemelte a jelölttel szemben támasztott kritériumokat. Az Egyesületi 
Elnökség 31/2014 számú határozatával  egy tartózkodás mellett támogatta Dr. Bán Gábor 
jelölését az „MVM Energetikai Nemzeti Díj 2014” díjra. 

Egyebek: 
• Orlay Imre beszámolt az Együtt a Jövő Mérnökeiért által szervezett konferenciáról, amely 

során egyeztetett a szervezet vezetőivel, akik kinyilvánították együttműködési 
szándékukat a MEE Mentor programjában. 

• Dési Albert ismertette azokat a 2015. évben várhatóan kiírásra kerülő állami díjakat, 
amelyekre a MEE jelöléseket küldhet. Amint véglegesednek a kiírások készít egy 
összeállítást, amely tartalmazza a megnevezést, a határidőt és kritériumokat. Így 
szélesebb körben tudjuk népszerűsíteni. 

• Kovács András jelezte, hogy a „Paks kapacitásfejlesztés” projekttel kapcsolatban 
felnyíltak kommunikációs zsilipek. Ennek megfelelően tettünk egy javaslatot a vezetőség 
felé egy cikksorozat indítására az Elektrotechnikában. 

• Nagy János számolt be röviden az október 8-10 között megrendezésre kerülő LumenV4 
nemzetközi konferenciáról. 

Budapest, 2014. november 4.  
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Haddad Richárd  
Irodavezető Főtitkár  

 


